
De PvdA-fractie in Maastricht neemt u mee naar de politiek van alledag. De onderwerpen die hier aan de orde 
komen, staan de komende weken op de agenda van de gemeenteraad in Maastricht. Heeft u suggesties met 
betrekking tot iets wat in onze stad speelt, mail ons dan: fractiepvdamaastricht@gmail.com of lees meer op  
www.maastricht.pvda.nl.

Comité Dodenherdenking Maastricht heeft voorgesteld de jaarlijkse Dodenherdenking 
niet terug te brengen naar het Koningsplein maar blijvend te laten plaatsvinden op het 
Herdenkingsplein. 

Terwijl het 
monument 
van Charles 
Eyck en de 
Groene Loper 

er juist voor gerestaureerd en aan-
gelegd zijn.
Het College van B&W heeft dat 
voorstel gesteund en daarmee geen 
rekening gehouden met eerder 

gemaakte afspraken en beloftes. 
Ook de fracties van Seniorenpar-
tij, SP, Groen Links, D66, VVD en 
M:OED hebben dat eenzijdige be-
sluit gewoon laten gebeuren.
Het comité, het college en een groot 
deel van de gemeenteraad hebben 
daarmee niet geluisterd naar de 
bewoners en buurtnetwerken rond-
om het Koningsplein. En die zijn 

PAK WILDSTALLEN FIETSEN AAN!  
Op steeds meer plekken in onze stad is er vaak letterlijk geen doorkomen meer 
aan en staan fietsen hinderlijk in de weg.  

Ook het Stationsplein in Maas-
tricht was de afgelopen maanden 
niet echt het toonbeeld van sjiek 
& sjoen. Wat de PvdA betreft 
wordt het dan ook de hoogste 
tijd dat er stevig wordt gehand-
haafd. Het kan immers niet zo 
zijn dat mensen de stoepen niet 
meer kunnen gebruiken omdat 
deze vol fietsen staan. Daarnaast 
zou gekeken moeten worden hoe 
we het gebruikersgemak van de 

Fijn wonen begint in een schone en veilige buurt. 
Iedere buurt in Maastricht is een gemeenschap op 
zich met een eigen karakter maar ook elk met eigen 
problemen. 

Wie kent die 
buurt en haar 
eigen proble-
men nou beter 
dan de buurt-
bewoners 
zelf? Als het 

aan de PvdA Maastricht ligt gaat de 
gemeente dan ook veel beter luiste-
ren naar de buurtbewoners. Mensen 

VEILIGE BUURTEN

weten zelf heel goed wat er nodig 
is om hun eigen buurt veiliger te 
maken. Luister naar de mensen en 
ondersteun waar dat nodig is. Ie-
dere inwoner van Maastricht ver-
dient een veilige woonomgeving en 
dat bereiken we alleen door er als 
gemeente en buurtbewoners geza-
menlijk de schouders onder te zet-
ten. •

ANITA VAN HAM
RAADSLID

DIDIER JACOBS
BURGERRAADSLID

MANON FOKKE
FRACTIE- 

VOORZITTER   

Komende weken neemt de gemeenteraad een aantal besluiten over o.a. jeugdhulp en 
de WMO.

De PvdA luis-
tert graag naar 
ervaringen 

én goede ideeën van Maastrichtse 
inwoners over thema’s binnen het 

PRAAT MEE 
OVER HET SOCIAAL DOMEIN!

MAREN SLANGEN
RAADSLID

Je kunt contact opnemen via: 
maren.slangen@gemeenteraadmaastricht.nl.

HERDENKEN OP KONINGSPLEIN

terecht enorm teleurgesteld en 
boos. Hoezo participatie? Dan 
neem je toch niet dergelijke be-
slissingen tegen alle beloftes in? 
Wat de PvdA betreft begint par-
ticipatie bij de buurten en dient 
dit overlegd te worden met de 
bewoners van het Witte Vrouwe-
veld en Wyckerpoort. •

De PvdA wil graag met de buurten in gesprek. De 
buurten zijn immers onze ogen & oren.

PVDA IN DE BUURT 

Wij willen 
graag helpen 
om succesvol-
le en haalbare 
nieuwe idee-
en te vertalen 
in concrete 

acties. Ook horen we graag wat er 
verder speelt in een buurt.
Afgelopen week sprak de PvdA met 
bezorgde bewoners van het Heuge-
merveld over de alsmaar toenemen-
de verkeersdrukte op de Kennedy-
singel. De bewoners geven aan veel 
last te hebben van de verslechterde 
luchtkwaliteit & andere verkeers-
overlast.

Wij hebben de wethouder hier al 
vragen over gesteld, maar zijn niet 
tevreden met de antwoorden. 
Ook de mogelijke afsluiting van de 
spoorwegovergang aan de Duitse 
poort kan grote gevolgen hebben 
voor de verkeersdrukte in het Heu-
gemerveld.
Om de luchtkwaliteit & leefbaar-
heid in Maastricht te verbeteren 
zijn grondige maatregelen nodig. 
Niet wegkijken, maar aanpakken! 
Begin bijvoorbeeld eens met een 
vrachtverbod voor vrachtverkeer 
dat Maastricht enkel als sluiproute 
gebruikt. •

HENRI 
BORGIGNONS
BURGERRAADSLID

manon.fokke@gemeenteraadmaastricht.nl

MET DE PVDA FRACTIE IN GESPREK? 

anita.van.ham@gemeenteraadmaastricht.nl

didier.jacobs@gemeenteraadmaastricht.nl

De PvdA Maastricht wil dat de gemeente zich 
meer verantwoordelijk voelt voor de aanpak 
van armoede in Maastricht. 

ARMOEDE IN 
MAASTRICHT

Het armoedebeleid moet niet 
langer vanachter een bureau 
worden verzonnen maar de 
gemeente betrekt de mensen, 
buurten, verenigingen, scholen, 
maatschappelijke organisaties 
en overheidsorganisaties bij het 
voorkomen, opsporen en aan-
pakken van armoede.
Dit betekent ook dat geld dat 
beschikbaar wordt gesteld voor 
de bestrijding van armoede ook 

daadwer-
kelijk daar-
aan wordt 
besteed. 
In 2017 telde onze stad maar 
liefst 2546 kinderen die onder de 
armoedegrens leven. De PvdA 
Maastricht wil dat óók deze kin-
deren een zwemdiploma kunnen 
halen, een verjaardagsfeestje 
kunnen vieren en muziek- of 
sportlessen kunnen volgen. •

ANTOINE VAN 
LUNE

BURGERRAADSLID

antoine.van.lune@gemeenteraadmaastricht.nl

sociaal domein. Of je nu gebruik 
maakt van een scootmobiel of af-
hankelijk bent van leerlingenver-
voer voor je kinderen; de PvdA 
staat voor zorg en begeleiding op 

maat en zal de ontwikkelingen 
komende tijd kritisch volgen. 
Daarom praten we liever niet 
alleen óver burgers, maar mét 
burgers!  •

ondergrondse fietsenstalling bij 
het station kunnen vergroten.
Het is dus wat ons betreft de 
hoogste tijd om actie te onderne-
men, waarbij de tijd van pappen 
en nathouden echt voorbij moet 
zijn. De PvdA wil de fiets zeker 
niet in de ban, maar de PvdA 
wil wel dat we samen met elkaar 
Maastricht bereikbaar houden 
voor iedereen. Dat betekent dui-
delijk afspreken waar gestald 

kan worden 
en handha-
ven waar 
de bereik-
baarheid 
van bij-
voorbeeld 
minderva-
liden in het 
geding komt. Maastricht maken 
we immers samen! •

henri.borgignons@gemeenteraadmaastricht.nl

Komende zaterdag, 29 september, 
is de PvdA van 11 tot 13 uur 
te vinden in Heugemerveld.


